
INTERPELLASJON

Høgre gjennomførte bedriftsbesøk tirsdag 29. august.  I Rolvsvåg Industriområde vart me gjort 
merksam på at dagens inntak av vatn kan hindra vidare utvikling av næringsområdet i Sør (frå dagens 
tomt til Odland Maskin og sørover mot grustaket) då dette ligg lavare enn nemde næringsområde. 
Arealet det er snakk om er på mellom 25-30 da.

Rådet me fekk var, i samarbeid med utbyggjar av Sandelva kraftverk, å flytta dagens vanninntak opp 
til inntaket for kraftverket.

Ber om at Samnanger kommune snarast går i dialog med utbyggjar av Sandelva kraftverk slik at dette 
tiltaket vert kostnadsrekna. Deretter må saka tilbake til kommunestyret for bevilging av pengar.
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